

# UNIVERSITY OF TRNAVA - VERIFICATION

Dated at Herisau, 11. September, 1998

Registrar's Office  
For the Municipality of Herisau  
The Registrar

By Order  
(Signed) BALINE



On September 8 and 9, 1998, seven patients were seen at the Saint Elisabeth Institute of Oncology at Bratislava and the Oncology Unit of the Hospital at Trnava, respectively, in the presence of the Deputy Vice Chancellor of the University of Trnava, the Dean of the Faculty of Nursing and Social Science, and ten other professors and lecturers. The said seven patients presented with 20 particular medical conditions (Dr. Hamer prepared minutes of the examination of such patients, which are attached hereto). The objective was to establish whether his system of medicine could be verified by using a scientific method to show that his results are repeatable. This has been the case.

Pursuant to the rules of the "New Medicine" each and every particular disease can be tested for about 100 different facts. Due to incomplete medical test results not all such 100 facts could be tested for. However, those facts that could be tested showed that all biological natural laws of the "New Medicine" were valid.

His system was put to the test at the said two conferences. The undersigned are of the view that the validity of the system was sufficiently proven with a high of probability.

We highly value Dr Hamer's human, ethical, and caring attitude and new holistic approach towards the patient. Considering all the factors, we have gained the impression that the question as to how the "New Medicine" could be applied as soon as possible should urgently be given attention.

Dated at Trnava, 11.9.1998

Prof. MUDr. J. **Pogady**, DrSc, Prof. of Psychiatry -- Signature

Prof. MUDr. V. **Krcmery**, DrSc, Dean of the Faculty -- Signature

Doc. RNDr. J. **Miklosko**, DrSc, Deputy Vice-Chancellor Research -- Signature



# TRNAVSKÁ UNIVERZITA

Hornopotočná 23, 918 43 Trnava

## BESTÄHTIGUNG

Am 8.9. u. 9.9.1998 wurde am Onkologischem Institut Hl. Elisabeth in Bratislava und Onkologischen Abteilung des Krankenhauses in Trnava sieben Patientenfälle mit insgesamt mehr als 20 einzelnen Erkrankungen in Gegenwart des Prorektors der Universität Trnava, des Dekans der Fakultät für Pflegewesen und Sozialwesen der Universität Trnava und insgesamt 10 Dozenten und Professoren untersucht (ärztliche Protokolle von diesen Fällen, die durch Dr. Hamer gemacht wurden, sind in der Beilage). Es sollte festgestellt werden, ob nach naturwissenschaftlichen Regeln der Reproduzierbarkeitsprüfung die Verifikation seines Systems festgestellt werden konnte.

Dies war der Fall.

Von den jeweils etwa 100 Fakten, die man bei jeder Einzelerkrankung nach den Regeln der "Neuen Medizin" abfragen kann, konnten zwar in Ermangelung vollständiger Untersuchungsbefunde nicht alle Fakten abgefragt werden, aber die abgefragten Fakten zeigten, dass alle Naturgesetze der "Neue Medizin" erfüllt waren.

Die untergezeichneten nehmen deshalb mit hoher Wahrscheinlichkeit als gesichert an, dass seine Präsentation in zwei Überprüfungskonferenzen bewies sein System mit größter Wahrscheinlichkeit. Wir schätzen sehr hoch das menschliche, ethische und geduldige Engagement Dr. Hamers und seinen neuen ganzheitlichen Zutritt zum Patienten. Nach Berücksichtigung aller dieser Faktoren, haben wir den Eindruck gewonnen, dass die Frage der möglichs baldigen Anwendung der "Neuen Medizin" dringend weiterverfolgt werden sollte.

Trnava 11.9.1998

prof.MUDr.J.Pogády,DrSc, Prof.f.Psychiatrie,  
Vors.der Kommission

.....*Hamer*.....

prof.MUDr.V.Krčméry,DrSc, Dekan der Fakultät

.....*Krčméry*.....

doc.RNDR.J.Mikloško,DrSc, Prorektor f.Forschung

.....*Mikloško*.....